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Hei Anne Lise.  

 

Etter samtale med Kjetil Eikefet mai 2014, vart det klargjort at vegen frå tidlegare vurdering og 

datidens vurdering ikkje behøvde vidare utbetring. Samstundes vart Eikefet og overordnede 

samde om at dette ikkje var noko me skulle bekymra oss for. Me skulle fortsetta prosjektet i 

påvente av gyldige papirer på krysset.  

 

Eg etterlyser no dei manglende papirane på den godkjente avkjørselen frå kommuneveg til privat 

veg for feltet.  

 

Ser for meg at dette haster litt då me veldig snart vil søke om midlertidig butillatelse i 

utleigedelen.  

 

Gards-og bruksnr. 241. 13. 

 

Beste helsing 

 

Stine Riise Hindenes 


